

Secondary Hospital and Compulsory Co-Insurance Hospital List -2014
昂贵医院和强制共保额医院列表 -2014

Secondary Hospital List : Should insured seek out-patient treatment at hospitals/clinics that are listed on Secondary Hospital List, 20% Co-Insurance is applied on treatment. If you selected zero Co-Insurance plan, and paid additional premium, zero Co-Insurance is applied on treatment.

昂贵医院列表: 如果您在“昂贵医院列表”中的医院就诊,您将需要支付20%的门诊共保额。如果您选择的是零共保额计划,并多付了的额外保费,您将不需要承担任何共保额。

Compulsory Co-Insurance Hospital List : Should insured seek treatment at hospitals/clinics that are listed on Compulsory Co-Insurance Hospital List, 20% Co-Insurance is applied on all of treatment .

强制共保额医院列表: 如果您在“强制共保额医院列表”中的医院就诊,所有的治疗费用您将需要支付20%的共保额。

Should insured seek dental treatment, no matter what type of hospital or clinic it is, 25% Co-Insurance will always be applied on out-patient treatment.

如果您在任何医院寻求齿科治疗,您将需要支付25%的门诊共保额。

Secondary Hospital List
昂贵医院列表

United Family Hospital and Clinics
 (Beijing, Shanghai, Guangzhou, Wuxi and other cities if any)
 和睦家医院及诊所(北京、上海、广州、无锡及任何其他有其诊所的城市)

Parkway Health Medical Center (Shanghai, Beijing, Chendu, Suzhou)
 百汇医疗中心(上海、北京、成都、苏州)

SinoUnited Health Medical Center (Shanghai)
 上海盛和康复医疗中心(上海)

St. Michael Hospital
 上海天坛普华医院

Shanghai East International Medical Center
 上海东方国际医院

St. Reiss (Shanghai) Medical Center
 上海圣瑞慈门诊部

WorldPath International Clinic (Shanghai)
 上海沃德医疗中心

American Medical Center (Shanghai)
 上海良远健康门诊部

International S.O.S Clinics (Beijing, Tianjin, Nanjing, Shekou and other cities if any)
 国际S.O.S诊所(北京、天津、南京、蛇口及其他任何有其诊所的城市)

Beijing OASIS International Hospital
 北京明德医院

Beijing International Medical Center (IMC)
 北京国际医疗中心

Beijing Vista Clinic
 北京维士达诊所

Hong Kong Adventist Hospital
 香港港安医院

Matilda International Hospital (Hong Kong)
 香港明德国际医院

Hong Kong Sanatorium & Hospital
 香港养和医院

Asia Medical Specialist & Sport Performance (Hong Kong)
 香港亚洲专科医生诊所

Compulsory Co-Insurance Hospital List
强制共保额医院列表

Beijing New Century International Children's Hospital
 北京新世纪儿童医院

Beijing New Century Harmony Pediatric Clinic
 北京新世纪荣和门诊部

You may visit or download the above list on our website: hc.icbc-axa.com/medical

以上医院列表将在我们的网站上hc.icbc-axa.com/medical下载并被实时更新。

Above list was updated on 1th May, 2014